

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

1st September 2026

Circular No. 26014

Dear Parents/ Guardians,

Pre-S1 Training Camp Postponement Notice

Due to suspension of classes caused by adverse weather conditions, the Pre-S1 Training Camp originally scheduled for 27th August 2026 (Thursday) has been postponed to 5th September 2026 (Saturday). The activity time (8:20 a.m. - 3:45 p.m.) and venue (School Hall) will remain unchanged.

Students should wear a T-shirt, sports trousers and sports shoes on the day of the activity.

If the Education Bureau announces suspension of classes on 5th September 2026 (Saturday), the activity will be further postponed to 12th September 2026 (Saturday).

Please take note of the revised date and make the necessary arrangements for your son.

Thank you for your understanding and cooperation.

Yours faithfully,

Lee Po Chu, Fiona
Principal

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：26014

敬啟者：

準中一訓練營延期通知

由於天氣惡劣導致停課，原定於 2026 年 8 月 27 日（星期四）舉行的準中一訓練營將延期至 2026 年 9 月 5 日（星期六）舉行。活動時間（上午 8 時 20 分至下午 3 時 45 分）及地點（學校禮堂）維持不變。

學生當天請穿著 T 恤、運動長褲及運動鞋參與活動。

倘若教育局於 2026 年 9 月 5 日（星期六）宣布停課，該活動將順延至 2026 年 9 月 12 日（星期六）舉行。

敬請家長留意，並為 貴子弟作出相應安排。

感謝各位家長的理解與配合。

此致

中一級家長

陳瑞祺（喇沙）書院校長
李寶珠 啟

二〇二六年九月一日